
 
 
 
 
 
 
 
 
 
MOTIE KANSEN GFE-AFVAL IN HOOGBOUW BENUTTEN 
 
De gemeenteraad van Rotterdam, in vergadering bijeen op 12 december 2019 ter 
bespreking van de ‘Hoogbouwvisie oktober 2019’; 
 
Constaterende dat 
 

• De Hoogbouwvisie in hoofdstuk 4.3 de kansen voor nieuwe afvalsystemen voor 
hoogbouw benoemt; 

• Dit juist bij hoogbouw noodzakelijk is vanwege het grote aantal woningen op 
beperkte ruimte; 

• Rotterdam de ambitie heeft een volledig circulaire stad te zijn in 2050; 
• Van de twee zakken afval per week die een gemiddeld huishouden produceert 

circa 40 procent van het gewicht GFE=Groente Fruit en Eet-afval betreft; 
• GFE-afval een waardevolle grondstof is die energie of compost levert; 
• Hiervoor wel scheiding aan de bron nodig is; 

 
Overwegende dat 
 

• In de hoogbouwvisie de kansen voor GFE-Afval worden onderschreven voor 
nieuwe hoogbouw maar voor bestaande hoogbouw nog niet concreet worden 
gemaakt; 

• Het concreet maken ook in deze visie wel nodig is om in 2050 de  volledig 
circulaire stad te zijn die we ambiëren; 
De afvalgrinder in keukens een effectief inzamelingssysteem is en een enorme 
kans biedt, juist ook voor bestaande hoogbouw;    
 

Verzoekt het college  
 

• Nog deze collegeperiode een pilot te starten voor een GFE-afval 
inzamelingssysteem met een afvalgrinder in een bestaande woontoren;  

• De lessen uit deze pilot over zowel de aanleg als het gebruik van het 
inzamelingssysteem van GFE-afval te evalueren; 

• Deze evaluatie te delen met de raad; 
 

 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
Astrid Kockelkoren  Pascal Lansink-Bastemeijer  Co Engberts 
GroenLinks   VVD     PvdA 
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